
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR). Møte nr.  

Møtedato:  31.1.2019  

Tid:  

            17.00 – 19.30 

Møtt: Håvard Holte Os, Torfinn Hansen, Dag Inge Mathisen, Elin 

Wahl, Anton Ulrik Ervik, Lilly Gården, Merete Madsvåg, Trine 

Støen, Pål Terje Bekken 

 

Forfall: Tove C. Fasting 

Sted: Kommunehuset   

Møteleder: Håvard Holte Os 

  

Referent: Knut Arne Strømøy 

 

 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf. saksliste. 

Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  Møtereferat og innkalling: 

Godkjent 

  

2.  Parkering på Dyrøya: 

Kitt Hansen orienterte. 

 

-Planen var opp i hovedutvalg for 

forvaltning 17.1.18 og har en høringsfrist 

til 8.3.19. 

-Fylket er eier av parkeringsområdet, frøya 

kommune tilrettelegger for at arbeid kan 

utføres. 

- Langtidsparkering ved «revefarmen» kan 

være mulig før påske. 

- Regner ikke med at eventuelle arbeider 

kan starte før høsten 2019 om finansiering 

kommer på bordet. 

- Har planer om å holde åpent møte på 

Dyrøya i slutten av februar sammen med 

arkitektfirma, ønsker å få med fylket og 

vegvesenet. 

- Ta utgangspunkt i plankart og skisse og 

gi innspill. Disse finner man på 

kommunens hjemmeside. 

Øyrådet uttrykker seg positivt til 

planløsninga og ønsker å delta i det videre 

  



 
 

arbeidet. Arbeidet med å ta i bruk 

«revefarmen» som langtidsparkering bør 

intensiveres.  

Noen umiddelbare innspill rundt bordet: 

-Er det mulig å utvide området med fylling 

mellom fergeleie og land? 

-Kan busstoppet legges innenfor 

parkeringsområdet for å unngå blanding av 

myke trafikanter og biltrafikken? 

- Vurder et område ved selve fergeleie for 

av/pålessing av post og varer. 

- HC plasser er viktig. 

 

3.  Hvite biler/tilbringertransport: 

Arvid Hammernes orienterte: 

- Ingrid Kristiansen har jobbet med saken. 

Viktig med driftsavtale med St.Olav. 

- Mausund har allerede skrevet avtale, 

mens Sula enda ikke er på plass. 

Biler til Mausund og Sula jobbes det med, 

St.Olav og Frøya kommune forventes å 

komme til enighet med det første. Positiv 

vilje. 

- Kommuneoverlegen foreslår folkemøte 

og kursing så snart bilene er på plass. 

- Garasjer jobbes det med for tiden, da det 

er vanskelig å utvide eksisterende 

brannstasjoner. 

- Håvard etterlyste iverksetting av 

kommunens vedtak ovenfor resten av 

øyene, dette må på plass. Arvid lovde å 

følge opp. 

- Øyrådet ønsker en orientering om saken i 

sitt neste møte. 

  

4.  Årsmøte: 

Torsdag 28. mars 2019. 

Kl. 17.00 

Kommunehuset 

 

På valg: 

Sauøy: fast 2 år, vara 1 år. 

Sørburøy: fast 2 år, vara 1 år. 

Mausund: fast 2 år, fast 2 år, vara 1 år. 

Sula. Fast 2 år, vara 1 år. 

Gjesingen: vara 2 år. 

Bogøyvær: vara 2 år. 

Halten: vara 2 år. 

 

  

5.  Neste møte: 

Torsdag 28. februar 

Kl. 17.00 

Kommunehuset. 
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